

GREAT PEAK 大放送 山頂優惠 OFFERS



Present any type of these on-day tickets to enjoy Great Offers!
Offer list is shown as below:
出示以下任何一款即日門票，優惠源源不絕！
其優惠詳情如下：



Shopping Paradise 搜購無窮

Travelax (P103) Enjoy a preferential exchange rate on any foreign currency transaction with Travelax.	通濟隆香港有限公司 (P103) 惠換任何貨幣可享優惠兌換折扣。
DI Concept Workshop (P104-105) 10% discount upon purchase of HK\$ 150 or above.	大熱工作室 (P104-105) 惠顧滿港幣150元或以上可享九折優惠。
Elegant Tang Dynasty (P106-109, 110b, 114) A free gift upon purchase of any 10 items.	錦繡唐朝 (P106-109, 110b, 114) 惠顧任何貨品十件可免費獲贈精美禮品一份。
Tang Dynasty Costume (P110a) A free gift upon purchase of any 10 items.	唐衣裳 (P110a) 惠顧任何貨品十件可免費獲贈精美禮品一份。
Double Happiness Art Ltd. (P111-112) 10% discount upon purchase of any items.	龍 (P111-112) 惠顧任何貨品可享九折優惠。
Yum Yum Treats (P113) 10% discount upon purchase of HK\$ 300 or above on regular priced items.	珍時美食禮品 (P113) 惠顧任何正價貨品滿港幣300元以上可享九折優惠。
Crocs (G03) 10% discount upon purchase of any regular priced items.	Crocs (G03) 惠顧任何正價貨品可享九折優惠。
BSX (G07a-b) 15% discount upon purchase of any regular priced items.	BSX (G07a-b) 惠顧任何正價貨品可享85折優惠。
Adamo 3D Bag Original (G12) 10% discount upon purchase of any regular priced items.	詩詩香蘭 (G12) 惠顧任何正價貨品可享九折優惠。
Sunglass Hut (G13) 10% discount upon purchase of any regular priced items.	Sunglass Hut (G13) 惠顧任何正價貨品可享九折優惠。
Giordano (G15-16) HK\$ 100 discount upon purchase of HK\$ 800 nett or above (Adults and Junior styles counted separately).	佐丹奴 (G15-16) 惠顧任何貨品折後價滿港幣800元或以上 (成人及小童服裝分開計算) 可享港幣100元優惠。
Gino's Gelato (G18) A free waffle cone upon purchase of any Single/Double/Triple scoop of Gelato or Sorbet ice-cream.	Gino's Gelato (G18) 惠顧任何單球/雙球/三球意大利雪糕或芭芭雪糕可免費獲贈華芙筒一個。
O Bar (G19) HK\$ 2 discount upon purchase of any bottle of water.	O Bar (G19) 惠顧任何支裝水可享港幣2元優惠。
Exclamation (203) 1. 10% discount upon purchase of 2 or above designated Casio watches. 2. 20% discount upon purchase of designated Sheen/Edifice watch. • This offer is valid on regular priced items only, not applicable to discounted price items.	Exclamation (203) 1. 惠顧Casio指定型號手錶兩隻或以上，可享額外九折優惠 2. 惠顧Sheen/Edifice指定型號手錶可享八折優惠 • 此優惠只適用於正價貨品，並不適用於購買特價貨品。
The Peak Official Souvenirs Boutique (301) A free gift upon purchase of HK\$ 300 or above on regular priced items. • Promotion goods are available while stock lasts.	山頂官方紀念品專門店 (301) 惠顧任何正價貨品滿港幣300元以上可免費獲贈精美禮品一份。 • 換購禮品數量有限，送完即止。
I-Dragon World Digital Photo (302-303) A free gift upon purchase of 4 photos or above (6R/12R/A3 photo or any combinations). • Promotion goods are available while stock lasts.	科龍世界數碼相 (302-303) 惠顧四張或以上相片 (6R、12R、A3之相片或任何組合) 可免費獲贈精美禮品一份。 • 換購禮品數量有限，送完即止。

Entertainment with Thrills 玩樂無窮

Madame Tussauds Hong Kong (P101) 10% discount upon purchase of a regular priced admission package. • Each ticket holder can redeem a maximum of 4 discounted admission packages. • Admission ticket is subject to the rules and regulations of Madame Tussauds Hong Kong.	香港杜莎夫人蠟像館 (P101) 惠顧正價入場套票可享九折優惠。 • 每位門票持有人可最多購買四張香港杜莎夫人蠟像館折扣優惠套票。 • 門票附帶香港杜莎夫人蠟像館的條款及細則。
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Dining at the Top 佳餚美景

Hong Kong Day (P102) A free cup of Hong Kong Day Hot Milk Tea with any consumption in Hong Kong Day. • This offer is only applicable from Monday to Friday (not applicable to Public Holidays). • This offer is applicable for dine in only.	香港地 (P102) 於本餐廳作任何消費可免費獲贈香港地熱奶茶一杯。 • 此優惠只適用於星期一至五之任何時段 (不包括公眾假期)。 • 此優惠只限堂食。
Pacific Coffee (G08-10) Free upgrade upon purchase of any 18/25 Altura handcrafted beverages. • This offer is applicable to Pacific Coffee at The Peak Tower only • This offer is not applicable to specialty coffee, liqueur coffee, bottled drinks and juices • This offer cannot be used in conjunction with other promotions, except bring-your-own-mug discount • This offer is not applicable to delivery services, online shopping or in-app purchases • This offer cannot be exchanged for its cash equivalent • The purchased items are non-refundable and non-exchangeable • Pacific Coffee Co. Ltd. reserves the rights of final decision in any case of disputes	Pacific Coffee (G08-10) 惠顧任何18/25 Altura手調飲品可享免費升級優惠。 • 此優惠只適用於山頂凌霄閣分店 • 此優惠不適用於特調咖啡、酒調咖啡、樽裝飲品及果汁 • 此優惠不能與其他優惠同時使用，自備杯優惠除外 • 此優惠不適用於外賣遞送服務、網上購物或應用程式購物 • 此優惠不可兌換現金 • 產品不設退換或退款 • Pacific Coffee Co. Ltd. 將保留此優惠之最終決定權
KALA Cheese Toast Specialist (G11) 10% discount upon purchase of HK\$ 100 or above on regular priced items.	卡洛芝士吐司專門店 (G11) 惠顧任何正價貨品滿港幣100元或以上可享九折優惠。
MIMI Desserts (G17) Free upgrade to 700ml drinks upon purchase of any 500ml drinks.	甜蜜蜜 (G17) 惠顧任何500毫升飲品可享免費升級至700毫升飲品。
Wildfire pizzabar & grill (102) Upon patronage of every HK\$ 300 from the a la carte food and drink menu during Monday to Thursday, 12:00 noon - 2:30 pm, guest can enjoy 1 complimentary glass of selected red/white wine. • This offer is valid for dine-in at Wildfire pizzabar & grill, Hong Kong (The Peak outlet). • This offer is valid from 1 January to 30 April 2019, Monday to Thursday at 12:00 noon - 2:30 pm. • This offer is not applicable on the day and eve of public holidays and festive days. • Please present the Peak Tram Ticket/ Peak Tram Sky Pass/Sky Terrace 428 admission ticket before ordering. • With 1 ticket, guest can enjoy 1 complimentary glass of selected red/white wine upon patronage of HK\$ 300 at the table; 2 tickets for 2 complimentary glasses upon patronage of HK\$ 600 and so on. • Each ticket can only redeem the offer once. • This offer is not refundable, cash redeemable or in exchange for other items. • This offer cannot be used in conjunction with promotional offers. • Expired, incomplete, spoiled or photocopied tickets will not be accepted. • Maxim's Caterers Ltd. reserves the final right of decision on all matters concerning the use of this offer.	Wildfire pizzabar & grill (102) 顧客凡於星期一至四中午12時至下午2時30分，堂食惠顧主餐牌食品及飲品並消費每滿港幣300元，即可免費獲贈指定紅/白酒1杯。 • 只適用於香港Wildfire pizzabar & grill (山頂分店)之堂食惠顧。 • 有效期由2019年1月1日至4月30日，星期一至四，中午12時至下午2時30分。 • 優惠不適用於公眾假期及節日當日及其前夕。 • 顧客須於點菜前出示有效的銀車票或入場票方可使用優惠。 • 每份每消費滿港幣300元並出示1張銀車票或入場票即可獲贈指定紅/白酒1杯，滿港幣600元及同時持有2張票即可獲贈2杯，如此類推。 • 每張銀車票或入場票可兌換優惠1次。 • 優惠不能兌換現金、其他貨品或折扣。 • 優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。 • 恕不接受過期、影印本及不完整的銀車票。 • 如有任何爭議，Maxim's Caterers Ltd.保留最終決定權。
Burger King (103) 10% discount upon spending of HK\$ 250 or above on menu.	漢堡王 (103) 於本餐廳主菜單內消費滿港幣250元或以上可享九折優惠。
Fujiyama Mama (205) A complimentary Salmon Sushi upon min. spending of HK\$ 200 on a la carte menu. • This offer is applicable for dine in only • 10% service charge is not inclusive into the min. spending • This offer is only applicable from Monday to Friday (not applicable to Public Holidays & Public Holidays eve)	富士山媽媽 (205) 於本餐廳主菜單內消費滿港幣200元可免費獲贈三文魚壽司一客。 • 此優惠只限堂食 • 消費並不包括加一服務費 • 此優惠只適用於星期一至五 (不包括公眾假期及公眾假期前夕)
Lu Feng (206/306) A complimentary Egg Tart or Egg White Almond Tea upon min. spending of HK\$ 200 on a la carte menu. • This offer is applicable for dine in only • 10% service charge is not inclusive into the min. spending • This offer is only applicable from Monday to Friday (not applicable to Public Holidays & Public Holidays eve)	爐峰 (206/306) 於本餐廳主菜單內消費滿港幣200元可免費獲贈蛋撻或蛋白杏仁茶一客。 • 此優惠只限堂食 • 消費並不包括加一服務費 • 此優惠只適用於星期一至五 (不包括公眾假期及公眾假期前夕)
Bubba Gump Shrimp Co. Restaurant & Market (304-05) A Complimentary selected dessert upon dine in spending of HK\$ 500 or above on a la carte menu. • This offer is applicable to dine in only. 10% service charge for dine in. • 10% service charge is not inclusive into the min. spending • This offer is applicable to Bubba Gump Shrimp Co. Hong Kong only. • Valid from Monday to Sunday (except 1 January, 5-7, 14 February 2019). • This offer cannot be used in conjunction with any other offers. • This offer cannot be exchanged for cash or other products. • Bubba Gump Shrimp Co. Hong Kong reserves the right of final decision.	阿甘蝦餐廳 (304-05) 惠顧主餐牌堂食食品滿500元以上，可免費獲贈指定甜品之份。 • 此優惠只適用於堂食。堂食另收加一服務費。 • 消費並不包括加一服務費。 • 只適用於香港阿甘蝦餐廳。 • 適用於星期一至日 (不適用於2019年1月1日、2月5日至7日及14日)。 • 此優惠不可與其他優惠同時使用。 • 此優惠不可兌換現金或其他產品。 • 香港阿甘蝦餐廳保留最終決定權。
General Terms & Conditions 條款及細則：	
<p>• The promotional offers are valid until 30 April 2019. 推廣日期至2019年4月30日。 • The promotional offers are exclusive at the participating merchants in The Peak Tower only. 優惠只適用於山頂凌霄閣內之參與商戶。 • The promotional offers are only applicable for visitors with on-day tickets including the Peak Tram ticket, the Peak Tram Sky Pass or Sky Terrace 428 admission ticket ("the TICKETS"). 優惠只適用於持即日山頂纜車車票、山頂纜車天際閣及凌霄閣大廳428入場票之遊客。 • The TICKETS can only redeem the designated promotional offers. 以上門票只限換取指定優惠。 • Photocopies of the TICKETS will not be accepted. 以上門票影印本與效。 • The TICKETS must be presented before purchasing goods or ordering food. 於參加商戶出單或付款(餐廳點菜)時，請向店員出示以上門票。 • The promotional offers are subject to change by participating merchants without prior notice. 個別商戶所定之優惠及細則如有更改，恕不另行通知。 • In case of any disputes, the decision of The Peak Tower Limited and the participating merchant(s) shall be final. 如有任何爭議，請以凌霄閣有限公司或有關商戶之決定為準。</p>	